
机械密封动环 动环、静环

产品名称 机械密封动环 动环、静环

公司名称 北京北硬硬质合金有限公司

价格 .00/个

规格参数 类型:动环、静环
材质:合金
作用:固定密封

公司地址 北京市西城区广安门北滨河路11号

联系电话 010-83799511 13717944813

产品详情

类型 动环、静环 材质 合金
作用 固定密封 截面形状 O型
型号 22.1-14 厚度 10.4（mm）
品牌 北硬 样品或现货 样品
是否标准件 非标准件 使用温度 常温---500（℃）
使用压力 1-10（MPa） 是否进口 否
适用范围 轴承、泵、釜、油缸、其

他
性质 耐腐蚀、耐高压、耐磨损

产品已广泛应用于石油、化工、纺织、制药、建筑、冶金、食品、印染、造纸、核电、水电工程、城市
煤气、航天、航海等民用和国防工业中的泵、釜、压缩机、离心机、搅拌器的机械密封和耐磨轴承，上
述产品我厂已经形成各种规格的系列产品，现有各种规格的模具4000余套，可为各行各业提供满意的服
务，我厂机械密封环外径尺寸最大可加到400mm，并承接各种国外进口泵，釜的整体硬质合金机械密封
环的测绘、设计、制造、机械密封环选用的材料为yg6b、yg8b、ywn8d、ycn3b、tn85等。these products
have widespread used for mechanical seals and wear-resistant bears in civil or national defence purposed
pumps、caldrons、compressors、centrifuges、mixers in the fields of
etroleum、chemistry、textile、pharmacy、architecture、metallurgy、food、printing and dyeing、paper-
making、nuclear power、hydroelectricity、city gas、aerospace、marine etc. all these products have formed series
in different types with more than 4000 sets of die assemblies of various specifications available to provide satisfactory
service to all trades and professions. the outer diameter of mechanical seal can be as large as maximum
400mm.furthermore, our company engages in measuring and drawing, designing and manufacturing all sorts of
integral cemented carbide mechanical seal used in imported pumps and caldrons. yg6b,yg8b,ywn8b,ycn3 and tn85 are
optimized materials used for the mechanical seal.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

